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10 ledare från 5 kårer deltog digitalt: Stora Levene, Borås, Glasberget, Mölnlycke och 
Timmersdala. 
Distriktsordförande Anna Christensen hälsade välkommen och presenterade agendan. 
 

Shetlandsöarna: 
Ing-Britt Lindblad rapporterade. Arrangörer är Mia Södergren och Ing-Britt Lindblad. 
 
För att få resa in till Shetlandsöarna måste man idag antingen ha covid-pass eller sitta 10 
dagar i karantän.  
Tidigast teoretisk resa är hösten 2022, men då finns ännu inga resor att boka. Mer rimligt är 
en resa våren 2023. Idag är grundpriset ca 7000 sek. Det priset inkluderar flyg och hotell i en 
vecka, men inga utflykter.  
 
Preliminärt funderar vi på att genomföra resan i juni 2023, för att undvika Covid och krock 
med nationell jamboree. Mia och Ing-Britt planerar en rekognoseringsresa sommaren 2022. 
 
Mötet uppmanar Mia och Ing-Britt att se över alternativa ressätt, eftersom alla kanske inte 
vill flyga. Kan man åka båt från Norge eller Skottland? 
 

Förbundsstyrelse kandidater: 
Det finns ingen från Västra distriktet i förbundsstyrelsen och valberedningen har frågat om 
det inte är så att någon i distriktet skulle vara intresserad av att ta en roll.  
 
Vi uppmanar alla i distriktet att se över om det finns någon som skulle passa. Man kan 
nominera personer via förbundets hemsida. 
 
Mötesdeltagarna såg gärna att fler i förbundsstyrelsen är aktiva i kårarbete och diskuterade 
hur man på bästa sätt kan kombinera kårarbete och styrelsearbete. Idag känns det som att 
det kunde vara lättare, eftersom det finns teknik för distansmöten och dessutom en vana att 
ha distansmöten efter pandemin. 
 

Kommande distriktsaktiviteter: 
- Läger på Ransberg 

200 deltagare är anmälda. Information har skickats ut och alla är sugna. 
 

- FM i Mölnlycke 
Kul att det verkar bli öppnare med covid, så att det blir fysiskt möte. Lite lurigt att 
många i distriktet är engagerade. Det är lite förvirring kring åsiktstorget och 
beredningsgrupper, men vi försöker lösa detta på ett logiskt och effektivt sätt. 
 

- Vit jul 
En del kårer planerar att genomföra aktiviteter lokalt, men detta är inget 
distriktsarrangemang. 
 

- Julbord 
Det är bokat ett julbord för distriktets ledare 12/12. Gunnel skickar ut information. 
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Förslag - framtida distriktsaktiviteter: 
 

- FM-efterfest och/eller planeringsträff 
Det vore kul att ha en aktivitet i januari, dels för att fira av FM-arbetet och dels för att 
planera verksamhetsåret.  

- Ett förslag är att planera ett större arrangemang i Borås i januari. Blandade aktiviteter 
som man kan välja bland, samkväm och planering. (Som i Skövde 19-20/1 2019). 

- Preliminärt pratar vi om helgen 8-9/1.  
- Boråskåren kollar upp sina möjligheter och återkommer.  
- Se över möjligheten om även äventyrare skulle kunna vara med. 

 
- Skidresa 2022 

Eva och Birgitta har tagit på sig att arrangera en skidresa till våren. Arbetet har inte 
börjat ännu, men tanken är fortfarande att köra. Eventuellt kan arrangemanget 
påverkas av att det just nu inte finns någon personal på Ransberg. 
 

- Årsmöte 2022 
Eventuellt skulle vi vilja flytta årsmötet 2022 till annan plats. Annars får Boråskåren 
alltför mycket att planera och genomförs. 

-  
- Norporee 2022 

Nästa sommar är det nationell jamboree i Skåne, så det hade varit bra om vi kunde 
ha en Norporee för de yngre scouterna (spårare och upptäckare).  

- Många idéer: Kragenäs, Tälta i Axvall och gå på Sommarland, High Chaparall… 
 

- Nyttigt/Meningsfullt arrangemang 
Det hade varit kul att ha ett ”nyttigt” arrangemang, som t.ex. att arrangera en 
kajakhajk i havet och samla in skräp samtidigt, eller liknande. 

 

Övrigt: 
- Profilprodukter 

Fråga om vi kan ha fler provexemplar och eventuellt prova på FM. Flera vill inte 
beställa utan att först ha provat och hittat sin storlek. 
 

- Profilplagg T-shirt 
Ska distriktet kanske ta fram en t-shirt som profilprodukt som alla medlemmar skulle 
kunna få? Ett förslag är att Scouterna har en version av scout t-shirten som man kan 
köpa och trycka eget budskap eller märke på.  
 
 


